
Geacht college,

Op 14 februari 2023 werden wij middels een brief op de hoogte gesteld van de aansluiting van de 
gemeente bij Stichting Steenbreek. FlorAalsmeer is hier zeer blij mee, zoals wij ook aangaven in ons 
betoog tijdens de behandeling van de kadernota. Helaas hebben wij tot nu toe geen van de 
uitvoeringen zoals op de website van Stichting Steenbreek te lezen zijn geïmplementeerd gezien in 
onze gemeente – op het jaarlijkse tegelwippen na. De verstening van tuin, weg en paden leid er 
onder andere toe dat het grondwaterpeil daalt omdat regenwater niet kan worden opgenomen. 
Wateroverlast en overstromende putten/wegen zijn het gevolg hiervan. Het niet goed kunnen 
vasthouden van water leidt ook tot het omwaaien van bomen bij storm, met alle gevolgen van dien. 
Graag zien wij de volgende vragen beantwoord door het college;

- Op welke wijze geeft het college uitvoering aan de aansluiting met Stichting Steenbreek – 
buiten het jaarlijkse tegelwippen?

- Heeft het college een plan opgesteld hoe de uitvoering van het tegengaan van de verstening 
wordt uitgerold in Aalsmeer en Kudelstaart?

- Kunt u deze (lange termijn) planning met de raad delen?
- Op welke wijze worden de inwoners van Aalsmeer en Kudelstaart betrokken en 

geënthousiasmeerd voor deze plannen?
- Welke plannen heeft het college zelf op het gebied van vergroening?

Wij zien de beantwoording van de vragen graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Judith Keessen 



Geacht college,

Op de voorpagina van de Nieuwe Meerbode van 10 augustus jl lazen wij  dat het college een 
haalbaarheidsonderzoek heeft laten uitvoeren naar een mogelijke bibliotheek in Kudelstaart. 
FlorAalsmeer juicht dit van harte toe, de signalen vanuit de samenleving hierover zijn al geruime tijd 
hoorbaar. Om duidelijkheid te krijgen in de gevolgde procedure hebben wij enkele vragen hierover; 

- Het college heeft aangegeven bezig te zijn met een visie voor Kudelstaart, waarom is de 
mogelijke terugkeer van de bibliotheek niet als onderdeel hierin meegenomen?

- Als dit onderdeel los kon worden gezien van de visie voor Kudelstaart, waarom was het dan 
niet mogelijk de supermarkt en woningbouw Hoofdweg Zuid als los onderdeel ten uitvoer te 
brengen zoals verzocht in moties hierover?

- Op welke wijze is dit onderzoek gefinancierd?
- Kunt u aangeven waarom dit niet bij de kadernota is benoemd?
- Het sluiten van de bibliotheek is in 2012 een raadsbesluit geweest, waarom heeft het college 

de wens dit onderzoek te starten niet vooraf aan de raad voorgelegd?
- Berichtgeving hierover is niet middels een raadsbrief gedeeld maar via de media. Waarom is 

voor deze weg gekozen en is de raad niet via een brief op de hoogte gesteld?
- Is in het onderzoek rekening gehouden met Place2Bieb, nu gehuisvest in het voormalige 

bibliotheek gebouw? Zo ja, welke beoogde nieuwe locatie voor het jeugd/jongerenwerk 
is/zijn er? Zo niet, wat gebeurd er met de herhuisvesting van deze organisatie in Kudelstaart?

- Is Place2Bieb op de hoogte gesteld cq meegenomen in dit onderzoek? 

Wij zien de beantwoording van de vragen graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Judith Keessen


